
Vraag  CDA: 
 
In de periodieke nieuwsmail van de provincie Gelderland (Forum Gelderland) van 5 maart 2019 stond 
een oproep om te komen met nieuwe ideeën voor het Unileverpand op het bedrijventerrein aan de 
Helhoek.  
Zijn daar reacties op binnen gekomen en zo ja, wat is het verdere traject en welke rol speelt de 
gemeente Duiven daarbij? 
 
Met vriendelijke groet, 
Hans Stam 
 


